
Transport- og Boligudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 30. august 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 40

På baggrund af artiklen fra Ekstra Bladet den 28. august 2019 ”DSB-Dennis overvejer bi-

len”, hvori formanden for Pendlerklubben Kystbanen, Michael Randropp, og formanden

for HK Trafik & Jernbane, Dennis Alex Jørgensen, udtrykker dyb frustration over togdrif-

ten på Kystbanen og S-banen, vil ministeren redegøre for, hvilke initiativer disse bemær-

kelsesværdige meldinger giver anledning til? Ministeren bedes endvidere oplyse, hvornår

der kan forventes en regelmæssig drift med overholdelse af køreplanerne på såvel S-ba-

nen som på Kystbanen i lyset af de enorme bevillinger, der i de senere år er givet til jern-

banen, herunder Signalprogrammet, nye eltog og sporarbejder?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kristian Pihl Lorentzen (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kristian.Lorentzen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jeppe Bruus

formand
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